
Van: VerenigingVredeOordVoorthuizen  
Verzonden: dinsdag 12 december 2023 20:31 
Onderwerp: Uitnodiging commissie Grondgebied 30 november - Camping Vrede Oord 
 

Geachte Wethouder Oosterwijk Mevrouw Bol en Raadsleden, 
 
Hierbij wil ik u namens onze Vereniging Vrede Oord Voorthuizen (VVV) bedanken voor de 
uitnodiging op 30 november 2023.  
Fijn dat we de mogelijkheid kregen, om het e.e.a. toe te lichten tijdens de 
Commissievergadering. 
 
Tijdens onze 2 minuten spreektijd hebben we getracht onze zorgen kenbaar te maken, als de 
belanghebbenden op Camping Vrede Oord en al onze leden van Vereniging Vrede Oord te 
Voorthuizen (VVV). 
Zoals aangegeven wordt al enkele jaren ons vakantieplezier ontnomen, doordat er al 
geruime tijd gesproken wordt over de plannen vanuit de Gemeente Barneveld.  
Zoals ook bij u bekend zijn de werkzaamheden zonder goedkeuring en vergunningen gestart 
en in uitvoering gegaan, zoals ook in onze brieven meerder keren is aangegeven.  
Ook is dit volledig en gedetailleerd aangegeven in ons handhavingsverzoek, wat vervolgens 
ook aangetekend is verzonden naar de Gemeente Barneveld. 
In onze eerste gesprekken op 20 maart 2023 is al door u aangegeven, dat er wordt uitgegaan 
voor iedere Camping één plan. 
Tot op dit moment is dit principe plan en/of geen enkel plan of schetsontwerp/gewijzigd 
Bestemmingsplan bij onze Vereniging Vrede Oord (VVV) bekend, ondanks de vele verzoeken 
en bijgevoegde brieven. 
Ook op 30 november is er geen duidelijkheid gekomen over de planning en de situatie, 
tussen de ondernemer en de Gemeente Barneveld. 
De ondernemer is dus nu vakantiewoningen aan het plaatsen zonder gemaakte afspraken en 
tekeningen, die goedgekeurd zijn door de desbetreffende diensten van de Gemeente 
Barneveld? 
Net zoals bij de Raadsleden en aanwezigen op 30 november, zijn er dus ook bij ons nog veel 
vragen en veel onduidelijkheden. 
 
Zoals we al verschillende keren hebben aangegeven, willen we als belanghebbende op de 
Camping Vrede Oord geïnformeerd worden over de situatie tussen de Gemeente Barneveld 
en de ondernemer. 
Ook tijdens de Commissievergadering is gebleken dat er zaken afgestemd zijn, die berusten 
op onduidelijkheid en waar geen goedkeuring voor is gegeven terwijl de ondernemer nog 
steeds zonder toestemming werkzaamheden aan het uitvoeren is. 
Ook is OddV nog volop met het dossier bezig om zaken en feiten die niet toegestaan zijn te 
onderzoeken (foto's van de bestaande situatie/en zoals deze op dit moment is), in 
samenwerking met de toezichthouder(s) die met dit dossier zijn belast.  
Dit dossier en onderzoek is nog niet afgerond, zoals dit ook door OddV is aangegeven. 
 

Fijn dat we elkaar ook nog even gesproken hebben na de Commissievergadering, waarbij u 
ook aangaf dat we nog even geduld moeten hebben en dat het gezien onze belangen van de 
Vereniging Vrede Oord Voorthuizen (VVV) goed zal komen. 



Maar dat we vervolgens ook betrokken zullen worden bij de aangegeven ontwikkelingen 
gezien het Principeplan op onze Camping Vrede Oord, en ook het Bestemmingsplan voor dit 
gebied rondom de Camping Vrede Oord te Voorthuizen. 
Zoals eerder aangegeven, willen we hier als Vereniging Vrede Oord te Voorthuizen graag 
over mee denken en ook bij betrokken worden zoals na de Commissievergadering met u is 
afgesproken. 
 
Graag ontvangen we een bevestiging op deze brief, 
 
b.v.d. 
 
Vereniging Vrede Oord Voorthuizen (VVV). 
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